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Vragen van het lid Van Velzen (SP)
aan de staatssecretaris van Justitie
over de psychiatrische problematiek
van gedetineerden. (Ingezonden
13 augustus 2009)

1
Wat is reactie op het onderzoek van
wetenschappers van de Pompe
Stichting, waaruit blijkt dat meer dan
de helft van gedetineerden op
reguliere, niet gespecialiseerde
afdelingen met acute psychiatrische
problemen kampt, dat zelfs
81,7 procent ooit eerder een
psychiatrische diagnose had
(verslaving meegerekend), en dat
ruim 4 op de 10 gedetineerden al
voor hun detentie ooit contact had
met een instelling voor geestelijke
gezondheidszorg?1 Zijn deze cijfers
nieuw voor u? Op welke cijfers is het
beleid tot dusver gebaseerd?

2
Vindt u het eveneens ernstig dat veel
depressies, angsten, suTcidale
neigingen en verslavingen niet
herkend worden en veel
gedetineerden daar dus niet aan
behandeld worden, met alle gevolgen
voor de samenleving?

3
Hoe worden gedetineerden op dit
moment gemotiveerd om vrijwillig
behandeld te worden aan hun
psychiatrische stoornis? Aan wie
wordt dit momenteel aangeboden?

Wat is precies uw ambitie met
betrekking tot het behandelen van
mensen met een psychiatrische
stoornissen die een gevangenisstraf
opgelegd hebben gekregen? Is het
wel uw bedoeling om al tijdens
detentie met de behandeling te
starten? Zo niet, waarom niet?

5
Hoe komt het dat bij veel
gedetineerden de psychiatrische
problematiek over het hoofd wordt
gezien? Denkt u dat het schort aan
kennis bij art sen en
gevangenismedewerkers? Is er een
gebrek aan screeningsmomenten of
zijn er te weinig artsen, psychiaters
en gevangenismedewerkers in de
gevangenissen aangesteld om al deze
problemen vast te kunnen stellen en
te behandelen?

6
In hoeverre speelt het tekort aan
psychiaters in Nederland hier een
rol?2

7
Gelet op de cijfers die uit dit
onderzoek blijken, denkt u eveneens
dat het aantal te realiseren
zorgplaatsen in detentie onvoldoende
is?

8
Bent u bereid deze problemen aan te
pakken? Wat gaat u doen om de
mogelijkheden te verruimen en te
verbeteren om psychiatrische

stoornissen in gevangenissen te
behandelen?

1 Nederlands Tijdschrift voor Geneeskunde,
6 augustus 2009: «Veel psychiatrische
stoornissen onder gedetineerden op reguliere
afdelingen van penitentiaire inrichtingen»
http://ntvg.nl/content/veel-psychiatrische-
stoornissen-onder-gedetineerden-op-
reguliere-afdelingen-van-penitentiair
Nederlands Dagblad, 8 augustus 2009:
nStoornis bij helft van de gevangenen»
http://www.nd.nl/artikelen/2009/augustus/
07/stoornis-bij-helft-van-de-gevangenen
2 NOVA, 30 augustus 2008: «Honderden
psychiaters tekort in GGZ-instellingen»
http://www.novatv.nl/page/detail/
uitzendingen/6302
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